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Abstract (en)
The flat sound-absorbing element has a plate (10) in which several holes spaced apart which are arranged as micro-slits (20). Each micro-slot is
formed in an elongated shape. Each micro-slot is provided with slanted side walls (21) in the shape of truncated cone over the thick portion, by
which the lower smaller hole opening (22) is connected to the upper wider opening (25). The lower smaller hole opening comprises a width of 0.05
to 0.15 mm, and a length of 10 to 60 millimeters. An independent claim is included for method for manufacturing flat sound-absorbing element.

Abstract (de)
Ein flächiges schallabsorbierendes Element besteht aus einer Platte (10), in der eine Vielzahl von Löchern als Mikroschlitze (20) verteilt beabstandet
angeordnet sind, wobei jeder Mikroschlitz (20) eine längliche Form hat. Dabei weist jeder Mikroschlitz (20) die Form eines Kegelstumpfes mit
schrägen Seitenwänden (21) auf, die die untere kleinere Lochöffnung (22) mit der oberen breiteren Öffnung (25) verbinden, wobei die untere
kleinere Lochöffnung (22) eine Breite zwischen 0,05 bis 0,15 mm und eine Länge zwischen 10 und 60 Millimeter aufweist.
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